
Czeladź, dn. 27.07.2018 r.
Wojciech Maćkowski
Radny Rady Miejskiej
w Czeladzi

Zbigniew Szaleniec
Burmistrz Miasta Czeladź

Na podstawie art.  24 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie
gminnym.

1. W związku z przebudową ulicy Spacerowej,  proszę o informację ile  drzew
planowanych jest do wycięcia?

2. W związku  z  tym  że  jest  to  kolejna  na  tak  dużą  skalę  wycinka  drzew  w
Czeladzi  w  ostatnim  czasie,  proszę  o  odstąpienie  od  niej,  a  prowadzenie
wycinki tylko w całkowicie niezbędnym zakresie.

Z poważaniem
Wojciech Maćkowski

radny
Rady Miejskiej w Czeladzi


